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Osztás-szorzás
Egy közelgő országgyű-
lési, vagy önkormányzati 
választás mindig alapo-
san rányomja a bélyegét a 
települések lakóinak éle-
tére. Jobb esetben érvek 
ütköznek érvekkel, rosz-
szabb esetben elszabadul 
a „gyűlöletcunami” . Az 
összefogás, a közös célo-
kért való küzdelem, a ba-
ráti kontextusok  időszaka 
ilyenkor egy időre eltűnik, 
mintha ilyen jelenségek 
sohasem léteztek  volna. 
Városunkban a viszonyla-
gos politikai béke a febru-
ár 16-i képviselő-testületi 
ülésen ért véget, ez az új 
valóság pedig a választáso-
kig biztosan kitart.  Előz-
mény, hogy egy frissen for-
málódott, 7 képviselőből 
álló társaság (nevezhetjük 
most már helyi ellenzéki 
többségnek) a költségve-
téshez kapcsolódóan egy 
módosító indítványt nyúj-
tott be, anélkül, hogy azt 
korábban jelezte volna. 
Ők 11 költségvetési tételt 
érintően tettek javaslatot 
forráscsökkentésre, bizo-
nyos esetekben azok teljes 
törlésére. Tették mindezt 
azzal az indokkal, hogy a 
város pénzügyi tartaléka-
iból nem szabadna akkora 
szeletet kiszakítani, amek-
korát az elfogadás előtt 
álló, előzőleg hónapokon 
át tárgyalt és megalkotott 
2024-es költségvetési ter-
vezet tartalmaz. (Nagyjá-
ból 180-190 millió forint 
a vita tárgya) A szükséges 
takarékosság, a nadrágszíj 
meghúzásának jól ismert 
jelszava  áll most az egyik 
oldalon, a másikon az, 
hogy bizonyos támoga-
tandó területekre, fejlesz-
tésekre, kiadásokra  akkor 
is szükség van, ha a város 
esetleg nem jut a jövőben 
elegendő pályázati for-
ráshoz. Szerencse, hogy 
Tapolca jelentős pénzügyi 
tartalékokkal rendelkezik, 
így nehéz másra gondolni, 
mint arra, hogy a valódi 
tét az, hogy a választások 
előtt ki az, aki nem oszt-
hat, a választások után 
pedig ki az, aki már nem 
szoroz.
                             /Töreky L./     
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JEGYZET„Télűzés” tapolcai módra

Történetében tizenkettedik alkalommal rendezte meg a Téltemető és Télbanyaűző maskarádé elnevezésű ha-
gyományőrző programot helyi civilekkel, iskolákkal, óvodákkal együttműködésben a Tamási Áron Művelődési 
Központ csapata. Idén is lezajlott és sok okot adott a vidámságra a látványos maskarás felvonulás, a töpörtyű-
sütő- és forraltbor főző verseny, a legjobb jelmezek és forralt nedűk jutalmazása, illetve az elmaradhatatlan far-
sang farka elengedés, majd a kiszebáb égetés szertartása. A forraltbor főző versenyt a MÁV csapata nyerte meg, 
második a  Narancs Csapat lett, az Élhetőbb Városunkért Egyesület vitte el a harmadik helyért járó elismerést. A 
legjobb töpörtyűt a Tanúhegyek Egyesülete készítette a Hivatali Töltögetők előtt, míg a Buszossrácok a harma-
dik helyen végeztek a gasztronómiai versenyben                                                                                                       /tl/ Fotó: /mt/

Az illegális hulladéklera-
kás országos probléma, 
Tapolca is igyekszik tenni 
ellene. Szemtanúk, amatőr 
videó, fotók leplezték le 
azt a gépjárművet, akinek 
vezetője nemrégiben egy 
platónyi háztartási hulla-
dékot rakott le járművéről 
a haraszton, a FÜSZÉRT 
ABC-től 100-150 méterre.

Ami viszont ezután követ-
kezett, arra korábban nem 
volt példa. Ezúttal ugyanis 
nem csak szimpla bejelen-
tés történt, hanem a szemét 
is visszakerült ahhoz az il-

letőhöz, aki a videó, a fo-
tók és a szemtanúk szerint 
elkövette a cselekményt. 
A hulladék összeszedésé-
ről, majd az elkövetőhöz 
történő visszajuttatásáról 
a város önkormányzatá-
nak néhány képviselője, a 
Cselleház Kft. munkatársai 
és a helyi polgárőrség veze-
tője gondoskodott még az-
nap. A feltételezett elköve-
tő természetesen tagadta a 
cselekményt, amikor kér-
dőre vonták azt állította, 
ő nem szemetelt, hanem 
éppen ellenkezőleg, csak 
hulladékvasat gyűjtött a 

helyszínen. A jelenlévők 
nem hittek neki, a feljelen-

tés nem marad el- tudtuk 
meg. /Töreky L./

Vissza „a feladónak”! - Házhoz szállították a kidobott hulladékot

Nagy mennyiségű lom került fel a platóra          Fotó: tl
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Jobbító szándékú javaslat vagy politikai színjáték? 
A 15 napirendi pont 
túlnyomó többségét 
megszavazta a testület, 
a legfontosabb, a város 
2024-es költségvetési 
tervezete viszont vá-
ratlanul parázs viták 
kereszttűzébe került a 
február 16-i nyilvános 
képviselő-testületi ülé-
sen. Ez annak a ténynek 
a tükrében különösen 
meglepő volt, hogy a 
költségvetési tervezetet 
két hónapos intenzív 
munka, hosszú egyezte-
tési folyamat előzte meg, 
továbbá azt az önkor-
mányzati bizottságok 
mindegyike megtárgyal-
ta és egyhangúlag elfo-
gadásra javasolta. A pol-
gármester a költségvetés 
blokkolásának szándé-
kát, egyfajta politikai 
színjátékot vélelmezett 
a módosító javaslat mö-
gött, aminek hangot is 
adott. A módosító ja-
vaslatot benyújtó dr. 
Décsey Sándor azzal ér-
velt, hogy a „többiekkel” 
egyeztetve csak a meg-
előző napon vált teljesen 
véglegessé, hogy milyen 
módosítással élnek, má-
sok azzal, hogy korábbi 
javaslataikat „lesöpör-
ték az asztalról”.
 
A költségvetést „szak-
mai szempontból jónak, 
profinak” minősítette dr. 
Décsey Sándor képviselő, 
ugyanakkor azonnal kriti-
zálta is. Úgy fogalmazott, 
„ahogy azt már korábban 
is jelezte, a tervezetben 
túl magas az értékpapírok 

tervezett beváltási aránya, 
számszerűleg 572 millió 
504 ezer forint, a város 
megtakarításainak 36.9 
százaléka „. Hozzátette, 
ezért egy javaslatot nyújt 
be, amely több költség-
vetési tétel csökkentését 
tartalmazza. - Választási 
év az idei, minden való-
színűséggel megváltozik 
a testület összetétele, nem 
lenne célszerű a követ-
kező városvezetés kezét 
megkötni. Ezért többek-
kel átbeszélve született 
egy javaslat, hogy a „vá-
ros tartalékainak felélését 
alacsonyabb szintre kel-
lene vinni” - mondta. Dr. 
Décsey Sándor az említett 
költségcsökkentési javas-
latot egy (egyoldalas) do-
kumentum kiosztásával 
tette láthatóvá a jelenlé-
vők számára. Abban több, 
tervezett fejtesztési elkép-
zelésre elkülönített forrás 
csökkentése is szerepelt. 
Dobó Zoltán polgármes-
ter úgy reagált, „rend-
kívül sok időt, munkát 
fektettünk a költségvetés 
előkészítésébe, ez alatt 
nem tapasztaltam egyszer 
sem, hogy Décsey Sándor 
képviselő ilyen nagyság-
rendű változtatást java-
solt volna”. - Ez egy jól 
átgondolt költségvetés, 
amelynek alakításában 
ön is részt vett. Javaslatát 
korábban akár írásban is 
megtehette volna. Az ön 
megnyilvánulásának úgy 
gondolom, közéleti- és 
politikai okai vannak. A 
szakmai érvek kibontásá-
ra ugyanis ott volt az el-

múlt két hónap- mondta 
a polgármester. - Hang-
súlyozom, ez nem az én 
javaslatom, az többekkel 
egyeztetve született meg 
és tegnap vált véglegessé- 
reagált dr. Décsey Sándor, 
ugyanakkor Tölgyes Zsolt 
képviselő többszöri firta-
tására sem nevezte meg, 
hogy kik azok a többiek. 
A javaslat konkrétumai-
ról is szóló vitába később 
szinte minden önkor-
mányzati képviselő be-
kapcsolódott, akkor már 
világosan látszott, hogy ki 
az a hét képviselő, akik is-
merték a módosító indít-
ványban foglaltakat és an-
nak beadását támogatták. 
Dr. Iker Viktória jegyző 
megjegyezte, hogy az el-
készült költségvetési terv-
re valamennyi képviselő 
igent mondott korábban. 
Dobó Zoltán hangsúlyoz-
ta, „a város jó helyzetben 
van, jelentős megtakarí-
tása van, ezen felül még 
számos fejlesztést is meg 

tud valósítani”. - Tapol-
cának olyan költségvetés 
kell, amelyet alaposan át-
beszéltünk, amire a hiva-
tali apparátus, a hozzáér-
tők is azt mondják, hogy 
megfelelő. A polgármes-
ter emellett érvelve végül 
levette a napirendről a 
2024-es költségvetésről 
szóló előterjesztést, azzal 
a megfontolással, hogy a 
váratlanul érkezett mó-
dosító javaslat tételeinek 
beépítéséről a költségve-
tésbe csak „alapos újbóli 
átgondolás után érdemes 
dönteni”. A február 16-i 
két és fél órás nyilvá-
nos testületi ülést teljes 
terjedelmében élőben 
közvetítette és rögzítette 
a Tapolcai Média, az je-
lenleg is megtekinthető 
facebook oldalunkon. A 
testületi ülés előterjeszté-
seinek mindegyike, benne 
a város idénre tervezett 
költségvetési számaival a 
tapolca.hu önkormányza-
ti oldalon elérhető./tl/

Szavaz a testület, összesen 15 napirendi pontot beszél-
tek át, támogattak, vagy módosításra javasoltak Fotó: tl

A Tapolcai Közös Önkor-
mányzati Hivatal 2024 
évi költségvetési bevéte-
leinek és kiadásainak fő-
összegét viták nélkül és 
egyhangú igenekkel 558 
millió 212 ezer forintban 
határozták meg a tapol-
cai, gyulakeszi és raposkai 
képviselők a múlt pénteki 
nyilvános ülésükön a Ta-
mási Áron Művelődési 
Központ emeleti konfe-
renciatermében.

Az ülés egyetlen előter-
jesztésében foglaltak sze-
rint, a közösen fenntartott 
és működtetett hivatalban 
lévő álláshelyek száma a 
tavalyi évhez hasonlóan 58 
fő, a köztisztviselői illet-
ményalap pedig 60 ezer fo-
rint. A személyi juttatáso-
kat 15 százalékkal emelték 

hasonlóan, mint Tapolca 
város minden intézményé-
ben és gazdasági társasá-
gánál. Az előirányzatok 
fedezetet nyújtanak a jog-
szabályban meghatározott 
Cafetéria juttatásra is. Az 
egyhangúlag támogatott 
és elfogadott költségvetési 
terv szerint, továbbra is a 
munkaadót terhelő járu-
lékok között kell megter-
vezni és elszámolni a re-
habilitációs hozzájárulást 
és a Cafetéria után fizeten-
dő személyi jövedelem-
adót, valamint minden 
egyéb munkáltatót terhelő 
fizetési kötelezettséget. A 
dologi kiadásokat a 2023. 
évi teljesítési adatoknak és 
a várható közüzemi kiadá-
soknak, várható szolgálta-
tási áraknak megfelelően, 
a kötelezettségek figye-

lembevételével tervezték. 
A Közös Hivatal mű-
ködtetéséhez szükséges 
kisértékű tárgyi eszközök 
között takarítóeszközök, 
irodabútor, hivatali be-
léptető rendszer cseréje, 

irodai ablakcsere, konyhai 
eszközök beszerzése, in-
formatikai eszközök be-
szerzése és egyéb elektro-
nikai eszközök, valamint 
szavazófülkék vásárlása 
szerepel. /Töreky L./

Tapolca, Raposka és Gyulakeszi elfogadta a közös hivatal költségvetését

Kilenc képviselővel többen az együttes ülésen   Fotó: tl
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A pénteki költségvetési 
tárgyaláson váratlanul 
benyújtott, ott parázs 
vitát kiváltó módosí-
tási indítványuk céljá-
ról, illetve a dokumen-
tum benyújtása kapcsán 
kialakult helyzettel 
összefüggésbenhívott 
össze sajtótájékoztatót 
dr. Décsey Sándor, Takács 
Gábor, Tóth Bálint, Máté 
Sándorné, Horváthné So-
mogyi Ildikó és Horváth 
Gábor önkormányzati 
képviselők. Az eseményre 
a Zóna TV-t, a megyei- és 
a Tapolcai Média mun-
katársait is meghívták az 
érintettek. Elhangzott, a 
közös ügy és nem poli-
tikai szándékok vezérlik 
őket.

Hatan állunk itt, de hét em-
ber nevében beszélek, ez 
bizony a testület többsége. 
Ezt a polgármester úr nem 
akarja tudomásul venni 

– kezdte a tájékoztatót dr. 
Décsey Sándor, aki igye-
kezett hangsúlyozni, hogy 
a sajtótájékoztatót tartó 
társaság “nem egy csapat”, 
hiszen ők a “a közélet más-
más irányából érkeztek és 
más-más irányokba is tar-
tanak”. – Azonban van egy 
ügy, Tapolca város 2024-es 
költségvetésének módosí-
tása, amiért közösen lép-
nek fel – mondta, majd 
kifejtette véleményét. – A 
város 1 milliárd 551 mil-
lió forintnyi megtakarítá-
sából tervezetten 572 és 
fél millió forintot fel akar-
nak használni azért, hogy 
Tapolca önkormányzatá-
nak idei költségvetésénél 
a mérleg egyensúlyban 
legyen. Ez a tapolcai em-
berek megtakarításainak 
több mint egyharmadát 
érinti, csak azért, hogy a 
költségvetés megfeleljen 
a törvényi előírásoknak. 
Ezért elkészítettünk egy 

módosító javaslatot, ami a 
lekötött betétek tervezett 
felhasználását több mint 
200 millióval csökken-
tené. Így 37 százalékról 
24 százalékra csökkent-
hetnénk a megtakarítá-
sok felhasználását. Úgy 
gondoljuk, hogy ez egy 
jól megalapozott javaslat, 
nem veszélyezteti a város 
működését, hiszen a költ-
ségvetésnek márciusban 
kell elkészülnie, addig 
pedig az átmeneti gaz-
dálkodás által biztosított 
a városi intézményrend-
szer működése.Horváth 
Gábor önkormányzati 
képviselő szerint, “be kell 
látni, hogy takarékoskod-
ni kell”. – Felháborított, 
hogy a testületi ülésen 
nem hagyták teljes egé-
szében elmondani Décsey 
Sándor képviselőtársam 
indokait. Személy szerint 
decemberben írásban is 
adtam be egy többpon-
tos javaslat csomagot a 
költségvetéshez. Ezek-
ből egy sem került be a 
költségvetésbe. Mit tehet 
ilyenkor egy képviselő? 
Ahhoz a csapathoz csatla-
kozik, akik nem akarnak 
mindent pénzt elkölteni 
és szabad kezet hagynak 
a következő testületnek 
– fogalmazott. Máté Sán-
dorné képviselő arra a tes-
tületi ülésen is elhangzott 
kritikára reagált, hogy 
nem vett részt a költség-
vetési megbeszéléseken. 
– Ezek az egyeztetések 
mindig munkaidőben, 9 

és 13 óra között voltak. Mi 
nem főállású képviselők 
vagyunk, van becsületes 
munkahelyünk, nem en-
gedhetjük meg magunk-
nak, hogy mindig jelen le-
gyünk ezeken a több órás 
megbeszéléseken. A késő 
délutáni órákban is meg-
tarthatták volna ezeket az 
alkalmakat – adott hangot 
véleményének a Fidesz 
önkormányzati képvise-
lője. A Kazinczy téri 1-3 
Y-ok parkolóinak felújí-
tására szánt költségvetési 
forrás javasolt elvételéről 
azt mondta Máté Sán-
dorné, hogy az említett 
parkoló valóban nagyon 
rossz állapotban van, de 
más parkolók, járdák is 
rászorulnának a felújítás-
ra. – A felújításokat azon-
ban véleménye szerint, 
nem önerőből, illetve a 
város tartalékaiból, ha-
nem pályázati forrásokból 
kellene megoldani. Miért 
nem tette meg ezt a felújí-
tást a városvezetés 10 éven 
keresztül, miért pont most 
gondolt erre? – tette fel a 
költői kérdést. Horváthné 
Somogyi Ildikó képviselő 
szerint, Dobó Zoltán az 
elmúlt tíz év megtakarítá-
sairól beszélt, de 2014-ben 
nem üres kasszával vette 
át a várost – állította. Ne 
Dobó Zoltán mondja meg, 
hogy ki képviseli a Tapol-
cát, a tapolcai érdekeket 
– fogalmazott. Ezt inkább 
június 9-én a helyi válasz-
tók mondják meg! – tette 
hozzá a Fidesz képviselő-

je. Takács Gábor a tapol-
cai kertváros egy részének 
független képviselőjeként 
szólalt meg. Azt mondta, 
személyesen egyik 2024-
es költségvetési tervet 
érintő megbeszélésen sem 
jelent meg, mert koráb-
bi tapasztalatai szerint, 
“ezek az egyeztetések nem 
konstruktívak, hanem 
sokkal inkább személyes 
jellegűek voltak”. – Az 
írásban beadott javaslata-
imat asztal alá söpörték. 
Támogatom az itt felálló 
hölgyek, urak módosító 
indítványát, mert a város 
jövője a tét. A választás 
előtt egy kicsit visszafo-
gottabb, alázatosabb költ-
ségvetésre van szükség – 
hangsúlyozta. Tóth Bálint 
diszeli képviselő a sajtó 
képviselő előtt arra muta-
tott rá, hogy felelős költ-
ségvetésre van szüksége a 
városnak, és tervezni nem 
1-2 évre kell. – Hosszú 
távon érdemes gondol-
kodni, hogy a szükséges 
fejlesztéseket lassan és fo-
kozatosan végre lehessen 
hajtani. A diszeli fejleszté-
si elképzelésekhez ugyan 
nem nyúlt hozzá az erede-
ti költségvetési terv. Ám 
ahhoz, hogy hosszú távon 
is fel tudjuk tartani a vá-
rosi intézményrendszert, 
ahhoz takarékos gazdál-
kodásra lesz szükség, meg 
kell húznunk a nadrágszí-
jat – adott hangot vélemé-
nyének a sajtótájékoztató 
utolsó megszólalójaként 
Tóth Bálint. /Töreky L./

Egyenként kifejtették, hogy miért változtatnának Tapolca költségvetési tervén

A sajtótájékoztatón megjelent képviselők mindegyike 
a takarékosabb önkormányzati gazdálkodás mellett 
kardoskodott                                                                 Fotó: tl

A Kazinczy tér 1-3-5 Y 
társasházak mögötti par-
kolóban Somogyi András 
közös képviselő és az itt 
élő lakók egy csoportja 
tiltakozását fejezte ki a na-
pokban, hogy a legutóbbi 
képviselő-testületi ülésen 
elhangzott költségvetési 
módosító indítvány mi-
att elmaradhat az idénre 
tervezett, a helyben élő-
ket, autósokat közvetlenül 
érintő parkolófelújítás. 

Az eseményen aláírásokat 
gyűjtöttek, meghallgatták a 
város jelenlévő képviselőit 
és kérték őket, hogy tegye-
nek meg mindent azért, 
hogy a fejlesztés megtör-
ténjen. Buzás Gyula kép-
viselő és Somogyi András 
közös képviselő egyaránt 
részleteiben is kifejtették, 
hogy a beruházás több mint 
indokolt, az régi problémát, 
problémákat orvosolna. 

Dobó Zoltán polgármes-
ter helyszínen elhangzott 
tájékoztatójában hangsú-
lyozta, hogy a fejlesztéssel 
kulturált parkolási állapo-
tokat teremtenek elsőként 

a legrégebbi Y épületeknél. 
A városnak van elég „félre-
tett pénze” a beruházásra- 
hangsúlyozta. Úgy fogal-
mazott, arra hivatkozással, 
hogy pénzügyi tartaléknak 
a meglévő 1.5 milliárd ke-
vés, most valakik közéleti-, 
politikai hasznot szeretné-
nek maguknak kovácsol-
ni. - Décsey Sándor képvi-
selő vezetésével beérkezett 

egy módosító indítvány 
a költségvetéshez, emiatt 
azt nem sikerült elfogad-

ni. Kérem, ne higgyenek 
azoknak, akik azt akarják 
elhitetni, hogy erre a par-

kolóra nincs pénze a vá-
rosnak!- kérte a jelenlévő-
ket Dobó Zoltán. /tl./

Lakógyűlést tartottak, aláírásokat gyűjtenek parkolójukért

A helyben élőket látta el információkkal Dobó Zoltán polgármester                Fotó: tl

A beruházás 
indokolt, az régi 
problémát
orvosolna
- hangzott el
az érintettektől
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Bemutatta helyi jelöltjeit a Fidesz-KDNP
A június kilencedikei 
helyhatósági választá-
sokon, a helyi Fidesz-
KDNP közös polgármes-
ter-jelöltje Lasztovicza 
Máté lesz – jelentette 
be hivatalosan, a sajtó 
képviselőinek jelenlété-
ben dr. Navracsics Tibor 
közigazgatási és terület-
fejlesztési miniszter, a 
térség országgyűlési kép-
viselője.

A sajtóeseményen a helyi 
önkormányzati képvise-
lői pozíciókért indított 
Fidesz-KDNP jelölteket 
már a tapolcai polgár-
mesterjelölt mutatta be. 
Közülük ketten a jelenleg 
is a testület tagjai, egy kül-
ső bizottsági tag, öt jelölt 
viszont új, korábban nem 
töltöttek be Tapolcán sem 
bizottsági tagsági, sem 
önkormányzati képviselői 
tisztséget. Dr. Navracsics 
Tibor úgy fogalmazott, 

az önkormányzati válasz-
tás lehetőséget kínál arra, 
hogy Tapolca életében új 
fejezet kezdődjön. – Ez a 
fejezet az eddigieknél is 
nagyobb ívű fejlődést és 
gyarapodást hozhat a vá-
rosnak. Tapolca nem tu-
dott az elmúlt időszakban 
azzal a lehetőséggel élni, 
ami kivételes szépségű 
természeti adottságaiból, 
az itt élők tehetségéből, 
közlekedési – és földrajzi 
elhelyezkedéséből követ-
kezne. Egy dinamikusabb 
városvezetésre és képvise-
lő-testületi többségre van 
szükség – adott hangot 
véleményének a minisz-
ter, országgyűlési képvi-
selő, majd hivatalosan is 
bejelentette Lasztovicza 
Máté indulását a polgár-
mesteri tisztségért. – Máté 
egy tősgyökeres tapolcai 
fiatalember, aki felsőfokú 
tanulmányait követően 
az országgyűlés hivatalá-

nál dolgozott. Most arra 
készül, hogy tehetségét, 
tudását Tapolca szolgá-
latába állítsa – mondta. 
Lasztovicza Máté megkö-
szönte a támogatást, majd 
elmondta, az államigaz-
gatás és az önkormány-
zati működés területén 
megszerzett tudását, kap-
csolatait Tapolca érdeké-
ben szeretné a jövőben 
hasznosítani. – Az elmúlt 
időszakban azt tapasztal-
hattuk, hogy a város nem 
olyan mértékben fejlő-
dött, ahogy azt megérde-
melné. Csapatommal egy 
olyan városért szeretnék 
dolgozni, ahonnan a fia-
talok nem költöznek el, 
ahol mindenki megtalálja 
a számítását, ahol olyan 
munkahelyek létesülnek, 
ami vonzóvá teszi a várost 
a helyiek és a lehetséges 
idetelepülők számára. Az 
ország legszebb vidékén 
élünk, Tapolcának a leg-

szebb kisvárosnak kell 
lennie Magyarországon. 
Azért dolgozom, hogy 
ez így is legyen – hang-
súlyozta a helyi Fidesz-
KDNP polgármester-je-
löltje, majd egyenként 
bemutatta önkormány-
zati képviselő-jelöltjeiket. 
Eszerint az egyes számú 
választókerületben Töreky 
Ferenc, a kettesben Lenner 
László (ő nincs a közös 

fotón, nem volt jelen az 
eseményen), a hármas-
ban Neszler Imre Attila, a 
négyesben Molnár Attila 
Ádám, az ötösben Máté 
Sándorné, a hatosban Tö-
rőcsik Attila, a hetesben 
Horváthné Somogyi Ildi-
kó, a nyolcasban (Diszel)
Horváth Miklósné indul a 
képviselőségért júniusban 
a Fidesz- KDNP színei-
ben. /Töreky L./

Egy távollévő kivételével (Lenner László) felsorakoz-
tak a FIDESZ-KDNP jelöltjei, akiket Lasztovicza Máté 
polgármesterjelölt egyenként bemutatott           Fotó: tl

A Tapolcai Protestáns 
Templomban február 18-
án programzáró ünnepi 
istentisztelettel ért vé-
get az idei hagyományos 
Házasság hete program-
sorozat. A különleges 
ünnepi eseményre sze-
retettel várták a híveket, 
családokat, szülőket és 
gyerekeket, de a város 
polgármesterét és alpol-
gármestereit is meghívta 
a parókia. A kezdésre a 
templom padsorai meg-
teltek. Igét hirdetett Kó-
ródiné Demeter Orso-
lya, a Tapolca és Vidéke 
Protestáns Társegyház-
község lelkipásztora. Az 
istentisztelet művész elő-
adói Ambrus Lelle cselló-
művész és Halas Adelai-
da színművész voltak, 
Liszka Emma a lelkész-
asszony tanítványa pedig 
egy szülőkért szóló ked-
ves verses imát mondott. 
A jelenlévő szépszámú 
házaspár áldásban része-
sült az alkalomból.

Varga Bertalan és Vargáné 
Őri Ilona 54 éve házasok, 
az istentisztelet első per-
ceiben őket kérte fel Kó-
ródiné Demeter Orsolya 
lelkipásztor asszony, hogy 
olvassák fel Isten igéjét, 
Pál apostolnak a házas-
párok kötelezettségeiről 
szóló, a korinthusiakhoz 
írt leveléből. Később a lel-
kész arra kérte a híveket, 
hogy köszönjék meg Is-

tennek házastársukat, azt, 
hogy a legmegfelelőbb 
társat küldte el számukra. 
“Hisszük, hogy Te küld-
ted és éppen Őt, te ren-
delted nekünk. Köszönjük 
Urunk, hogy egy szívvel 
és lélekkel ünnepelhetjük 
a Házasság hetének záró 
istentiszteletén. Azt ün-
nepeljük, hogy Te vagy 
az, aki szereteteddel ösz-

szekapcsolod mindany-
nyiunk házasságát. Azért 
imádkozunk, hogy krisz-
tusi szeretettel áldjál meg 
ma minden házaspárt és 
áldd meg a még nem há-
zas, de együtt élő párokat 
is.” Kóródiné Demeter 
Orsolya prédikációjában 
elhangzott, “a boldog há-
zasság nagy titka, hogy 
felismerem: nem vagyok 
a magamé. Milyen jó 

nekem, hogy a másé va-
gyok, akinek a sorsa, az 
élete, összekapcsolódik 
az enyémmel. Egy idős 
férj mondta el a boldog 
házasság titkát: sose akar-
tuk egymást legyőzni, 
még meggyőzni is ritkán. 
Hagytuk, hadd győzzön le 
bennünket Krisztus. Egy 
kicsit szerettünk volna rá 
hasonlítani, ezért egyre 
inkább egymásra hason-
lítottunk… Azt kívánom 
most, hogy addig sze-
ressétek párotokat, amíg 
utolsót dobban a szíve, 
mert megtaláltad azt, akit 
lelkedből szeretsz- fogal-
mazott a lelkészasszony. 

A gyülekezet az esemény 
alkalmából felkérte Dobó 
Zoltánt is, hogy mondja 
el gondolatait. A polgár-
mester úgy fogalmazott, 
egy idézet nagyon tetszett 
neki a napokban és meg-
ragadt benne: “a házas-
ság az, mint megismerni 
a legnagyobb szeretetet, 
odaadást és gondosko-
dást egy nekünk rendelt, 
de nem tökéletes társ ol-
dalán.” Házasságom is 
ezekről az értékekről szól, 
de arról is, hogy közös 
akarattal, erővel felnevel-
jünk egy gyermeket. A 
mai napig őrzöm a szüle-
im házassági meghívóját 

és jegygyűrűit, amit majd 
a lányomnak odaadok. 
És bízom benne, hogy 
majd Dobó Aninak is lesz 
gyermeke, akinek majd 
ő is odaadhatja… Azt 
kívánom, hogy egy nem 
tökéletes társban találjuk 
meg a tökéletes szeretetet 
és békességet – zárta há-
zasságról, szeretetről szó-
ló személyes gondolatait 
Dobó Zoltán. Az ünnepi 
istentisztelet záró fejeze-
tében Kóródiné Demeter 
Orsolya lelkészasszony 
megáldotta az Úrasztala 
köré gyűlt szépszámú fi-
atal és idősebb házaspárt.
                            /Töreky L./

„Találjuk meg házastársunkban a tökéletes szeretetet”

A házaspárokat az istentisztelet végén megáldotta a lelkipásztor                      Fotó: tl

Kóródiné
Demeter Orsolya
arra mutatott rá,
hogy a jó házasság
nagy titka annak
felismerése,
hogy nem
vagyunk
magunkéi, hogy
sorsunk
összekapcsolódik
valakivel
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A hálás közönség nagy 
tapssal, ovációval jutal-
mazta a Tamási Áron 
Színtársulat február 
16-i teltházas előadását, 
szereplőit a TÁMK-ban. 
A tapolcai amatőr szín-
játszó csoport Hubay 
Miklós: Ők tudják mi a 
szerelem című egyfelvo-
násos posztromantikus 
színművét vitte szín-
padra Antalóczy Zoltán 
rendezésében. A darab 
hat karakterét remekül 
formálta meg Baracskai 
László, Dominek Ica, Dr. 
Rompos Alida, Bognár 
Róbert, Száz Petra és 
Horváth Lídia. /Töreky 
L./

A műről: „Nézze, milyen 
szép asszony most is az 
anyám, fehér hajjal. Őt 
szeretném eljátszani!” –
mondta egyszer Tolnay 
Klári, amikor a fiatal Hu-
bay Miklós azt kérdezte az 
akkor negyvenes éveiben 
járó művésznőtől, volna-e 
valami eddig megvalósí-
tatlan szerepálma. Tolnay 
hozzátette: 
„Tudja, én olyan szere-
pet szeretnék, amelyben 
öregen is vonzom a férfi-
akat, süssön belőlem a… 
az Eros!” Erre a beszélge-
tésre 1959-ben került sor, 
amikor Ádám Ottó ren-
dező arra kérte a sikeres 
drámaírót és műfordítót, 
hogy a népszerű Tolnay 

számára keressen egy 
francia egyfelvonásost, 
amit egy másikkal együtt 
játszana egy estén a mű-
vésznő. Hubay azonban a 
beszélgetés ihletésére in-
kább saját darab írásába 
fogott. 
Így született meg az Ők 
tudják, mi a szerelem. Té-
máját Hubay a valóságból, 
Hector Berlioz zeneszerző 
emlékirataiból merítette. 
Tolnay partnere akkor a 
harmincegy éves Sinko-

vits Imre lett. Az előadás 
olyan sikeres volt, hogy 
negyven évig játszották, 
és mindketten „beleöre-
gedtek” szerepeikbe...
A francia romantikus 
zeneszerző, Berlioz éle-
te alkonyán felkeresi 
gyermekkori szerelmét, 
Dubeoef Estellát, és meg 
akarja szöktetni családja 
köréből a tisztes nagyma-
mát. Felidézik az ifjúkori 
szenvedélyt, amit koráb-
ban a konvenciókhoz iga-

zodva mélyen eltemettek 
magukban. De sohasem 
késő „megállítani az időt”, 
az igaz szerelem kortala-
nul ott él mindenkiben, 
csak bátorság kell meg-
élni azt. Hubay a darab 
mottójául Weöres Sándor 
Boldogság című verséből 
választott részletet: „Vé-
nek leszünk és ráncosak, 
// de szívünkben virágo-
sak. // Nagy felhő-hintánk 
csupa láng…””/forrás: 
nemzetiszínhaz.hu/

Sikerre vitt Hubay mű

Nagyszerű, hiteles alakítást nyújtott Dominek Ica és Baracskai László a darab két 
főszereplője, de a többi szereplő játéka is élményszámba ment                           Fotó: tl

A teljes szereplőgárda ováció és tapsorkánban   Fotó: tl

Hullan Bea, Kislányok 
színpadra! - című na-
pokban megnyílt kiál-
lításának képeit Suri 
Imre, a Suri Art Galéria 
tulajdonosa méltatta a 
TÁMK-ban. A festmé-
nyek megtekintéséhez 
Bardon Ivett és Piller 
Balázs produkciói nyúj-
tottak hangulatos zenei 
aláfestést. 

- Hullan Bea festőmű-
vésznek köszönhetően a 
Tamási Áron Művelődési 
Központ aulája megtelik 
arcokkal, szépséggel, in-
tenzív női energiákkal, 
sokatmondó női tekinte-
tekkel, különleges han-
gulattal- köszöntötte a 
jelenlevőket és ajánlotta 
a kiállítás képeit a közön-
ség figyelmébe Barczáné 
Tóth Boglárka, a tapolcai 
művelődési központ ve-
zetője. Suri Imre galéria-
tulajdonos pedig arról 
beszélt, hogy Hullan Bea 
2010 környékén kezdett 
nő portrékat festeni, mert 
úgy érezte, hogy azokon 

keresztül tudja leginkább 
kifejezni azt, amit gondol. 
Ezért minden képben egy 
kicsit benne van a mű-
vész is, az ő gondolatai, 
érzései, de arcvonásai is. 
Egyik sem önarckép, vi-
szont nagyon vagányak, a 
szemek, a tekintetek pe-
dig történeteket mesélnek. 
Mitől „hullanbeásak” ezek 
a képek? Bea nagyon tud 
dolgozni a színekkel. Nála 
a portrékban gyakran 
húsznál is több szín jele-

nik meg, az arcokon pedig 
akár harminc különböző 
árnyalat, amelyek erősítik 
a női karaktert. Gyakran 
nem odavalók a színek 
ahova kerültek, de vala-
hogy mégis működnek, 
karaktert adva a képek-
nek- ajánlotta a nagymé-
retű különleges portrékat a 
jelenlévők figyelmébe Suri 
Imre galéria tulajdonos. 
A kiállítás március 13-ig 
tekinthető meg a TÁMK 
aulájában. /Töreky L./

Történeteket mesélő női tekintetek

Középen Hullan Bea, mellette balról Suri Imre Fotó: tl

A Nagyboldogasszony Ró-
mai Katolikus Általános 
Iskola idei szülői bálját az 
uzsai művelődési házban 
tartotta február 10-én este. 

A város és egyházi vezetők 
köszöntőivel, a felsős tanu-
lók pink-szving műsorával, 
a nyolcadikosok báli ke-
ringőjével, az elmaradha-
tatlan diák-szülő tánccal 
látványossá és ünnepélyes-
sé varázsolt rendezvényen, 
összességében 125 felajánló 
jóvoltából, mintegy 1 mil-
lió 800 ezer forintnyi tom-

bolatárgy talált gazdára. A 
fődíjak között élmény tank-
vezetésre szóló jegy, két ne-
ves hotel személyre szóló 
wellness szolgáltatása és va-
csorája, továbbá egy értékes 
komód is volt. A tombolá-
ból befolyó jelentős bevételt 
az iskola diákjaira fordítják 
a jövőben. Az eseményen 
köszöntőt mondott Dobó 
Zoltán polgármester, Dé-
kány Árpád Sixtus atya, Dr. 
Udvardy György érsek és 
Patonai Szilvia, a katolikus 
tanintézmény igazgatója is. 
/Fotó: iskola, írás:tl/

A tapolcai katolikus iskola 
Uzsán tartotta szülői bálját

Az elmaradhatatlan szülő-diák báli tánc pillanatai



Borsányi Gábor mozgal-
mas, szép életét a hirtelen 
halál szakította meg 1988. 
augusztus 14-én. Ő volt a 
Tapolcai Zeneiskola ala-
pítója és első igazgatója. 
Tapolcán először a Ba-
tsányi János Gimnázium, 
majd az 1.sz. Általános 
Iskola adott helyet az in-
tézménynek. Az alapító 
igazgató sajnos már nem 
érhette meg, hogy a zene-
iskola saját épületbe köl-
tözhetett. Pedagógus pá-
lyafutása alatt mindig volt 
énekkara, néha három kü-
lönböző csoport is. Csak 
nyugdíjas életének utolsó 
két évében nem vezényelt, 
szenvedett az énekkar hiá-
nyától- írja a Tapolcai Mé-
diához eljuttatott vissza-
emlékezésében Péni Béla, 
a Járdányi Pál Zeneiskola 
igazgatója.

“Borsányi Gábor 1924. feb-
ruár 17-én született a Fejér 
megyei Kajászószentpéter 
községben. Hívő szülők 
gyermekeként a helyi re-
formátus népiskolában 
kezdte meg tanulmányait. 
Szülei korán felismerték 
zene iránti érdeklődését, 
ezért tíz éves korától kezd-
ve hegedülni is taníttatták. 
A négy polgárit szüleitől 
távol, Budapesten végezte. 
Tanítói oklevelet 1944-ben, 
a Nagykőrösi Református 
Tanítóképző és Líceumban 

szerzett. 1944-48-ig az Or-
szágos Magyar Liszt Ferenc 
Zeneművészeti Főiskolán 
folytatta tanulmányait. He-
gedű tanszakon végzett, de 
tanult orgonálni is. Később 
“A” kategóriás karveze-
tő vizsgát tett. Tanáraival, 
Ádám Jenő, Vásárhelyi 
Zoltán, Dr. Gárdonyi Zol-
tán, később is tartotta a 
kapcsolatot. 1948 őszén 
zenetanárként, pályázattal 
került a Pápai Református 
Collégiumba. Egyházzenét, 
zenetörténetet és harmó-
niumot tanított. Gimna-
zistákból és teológusokból 
énekkart alapított, csatla-
koztak hozzájuk a város 
zenekedvelő polgárai is. 
Kiváló vegyeskarával szám-
talan fellépése volt a pápai 
református templomban, 
több dunántúli községben, 
városban, és Budapesten is. 
1950-ben házasságot kötött 
volt tanítványával. 1952-
ben államosították a Pápai 
Református Collegiumot is. 
A város akkori vezetői nem 
tűrhették, hogy Borsányi 
Gábor kántorizál, és több-
nyire templomban szerepel 
énekkarával, ezért elhelyez-
tették a városból. Tapolcára 
került. 1961-ig tanárként 
dolgozott a Batsányi János 
Gimnáziumban. Közben 
megszerezte biológia tanári 
képesítését az ELTE levele-
ző tagozatán. Így nem oko-
zott törést pedagógiai mun-

kájában az a kellemetlen 
tény, hogy a gimnáziumban 
éveken át szünetelt az ének 
tantárgy tanítása. Tapolcán 
pedagógusokból is szerve-
zett énekkart, amely később 
egyesült a már korábban 
működő Iparos Dalárdával. 
Gimnáziumi diákkórusa ál-
landó szereplője volt min-
den iskolai és városi ren-
dezvénynek. A 60–as évek 
Batsányi ünnepei elképzel-
hetetlenek voltak ének– és 
zenekarának közreműkö-
dése nélkül. Száztagú ének-
karának tóparti szereplése 
felejthetetlen élményt nyúj-

tott 1963-ban. Batsányi Já-
nos – Kistétényi Melinda: 
Eltávozott a tél című művé-
nek ősbemutatója volt ek-
kor. Népművelői szerepet is 
vállalt, amikor együtteseivel 
nemcsak vonaton, hanem 
teherautón is utazva több 
település ünnepeinek szín-
vonalát emelte még ünne-
pibbé. 1961-1971-ig igaz-
gatóhelyettesként dolgozott 
a gimnáziumban. Munkája 
mellett állandóan szerep-
lésre készült valamelyik 
együttesével. Neves külföldi 
csoportokkal is kapcsola-
tot tartottak, több európai 

országban vendégszerepel-
tek, fesztiválokon, és rádió 
felvételeken vettek részt. 
Számtalan elismerő okle-
vél, több rangos kitüntetés 
birtokosa Borsányi Gábor. 
Karai József zeneszerző 
különleges módon fejezte 
ki elismerését: kórusművet 
komponált “Borsányi Gá-
bornak és a Tapolcai Ba-
tsányi János Gimnázium 
Énekkarának (1985. január) 
Levél mai magyarokhoz” 
címmel. Soha semmilyen 
politikai szerveződésnek 
nem volt tagja, ennek elle-
nére mindenkor elismerték 
alapos felkészültségét, szer-
vezőkészségét és karvezetői 
tevékenységét. 1971-ben 
Tapolca város és Veszprém 
megye akkori vezetői Bor-
sányi Gábort bízták meg 
egy önálló zeneiskola szer-
vezésével. A Járdányi Pál 
Zeneiskola alapításának 25. 
évfordulója alkalmából ren-
dezett ünnepi megemléke-
zésen (1996.március 18-án) 
Borsányi Gábor zeneiskola 
igazgató a város szolgála-
tában töltött több évtizedes 
oktató-nevelő és karveze-
tő munkájáért a “Tapolca 
városért” posztumusz ki-
tüntetést kapta. Iskolája ke-
gyelettel őrzi emlékét. 1999 
februárjában, születésének 
75. évfordulóján termet ne-
veztek el róla, ahol elhelyez-
ték Tóth József, Borsányi 
Gábort ábrázoló dombor-
művét.” (Forrás: Tapolcai 
életrajzok) /Péni Béla/
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Ez év február 17-én lett volna100 éves a zeneiskola alapító igazgatója

Szokolay Sándor zeneszerző köszöntése 1984-ben. Középen Borsányi Gábor igazgató
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Februárban immár 10. 
alkalommal pezsdült 
meg a felnőtt tollaslabda 
élet.

Gombkötő Richárd ál-
modta meg Tapolcára ezt 
a nagyszabásúnak mond-
ható tollaslabda eseményt 
és évről évre szorgalma-
san szervezi, ügyelve arra, 
hogy ne csak egy verseny 
legyen a sok közül. A ver-
seny fő szponzora már 
évek óta az INNOPAN 
(InnoPan Tech Kft.). A 
tornát Dobó Zoltán pol-
gármester nyitotta meg. 
Az évek alatt kialakult egy 
jó közösség, 13 városból 
közel száz versenyző 140 
mérkőzésen küzdött.
A hangulatot fokoz-
ta, hogy profi játékosok 
Nagy-Szabó Levente és 
Turzó Balázs bemutató 
játéka kápráztatta el a kö-
zönséget és több önként 
jelentkező, párosban 
egy-egy szettet játszha-
tott velük. Kassai Balázs 
szolgáltatta a zenét és Né-
meth Albert szelfigépét is 
igénybe lehetett venni. A 
helyi tollasosok segítettek 
a verseny előkészítésében 
és lebonyolításában.

A 2024-es év dobogósai:
Férfi egyéni:
Samu Balázs, Takács Már-
ton (Veszprém) Németh 
Péter (Segesd)
Férfi 40+ egyéni:
Sákovics Péter (Szombat-
hely) Csizmadia László 
(Tapolca) Rompos István 
(Veszprém)
Női egyéni:
Horváth Loretta (Sz.hely-

Tapolca) Gugolya Nóra 
(Sz.fehérvár) Árvai Adri-
enn (Segesd)
Női 40+ egyéni:
Osvald Mária (Szombat-

hely) Gyarmati Zoltánné 
(Tapolca) Máténé Fórián 
Katalin
Férfi páros:
Holczinger András, 
Czirbus Zoltán (Vesz-

prém) Kovács Attila, Nagy 
Dániel (Pápa) Hent Márió, 
Németh Ádám (Segesd)
Női páros:
Kólinger Dóra, Csíkné 
Herczeg Kata (Veszprém)
Kakassy Szilvia, Nagy 
Csenge Zsuzsanna (Győr)
Orbán Csenge, Bakler Zita 
(Tapolca)
Vegyespáros:
Csíkné Herczeg Kata, 
Czirbus Zoltán (Vesz-
prém) Kakassy Szilvia, 
Montli Gábor (Győr-Vesz-
prém) Takácsné Illés Hen-
riett, Hent Márió (Segesd)

Az első három versenyző 
érem és oklevél díjazás-
ban részesült és értékes 
jutalmakkal is gazdagod-
tak.

Jubileumi tollasverseny a csarnokban

Közel százan versenyeztek a Csarnokban Fotó: helysz.

A 2023-24. évi tollas-
labda diákolimpia javá-
ban zajlik. Túl vagyunk 
már két fordulón. Idén 
is nagy számban jelent-
keztek a gyerekek erre a 
versenyre.

A Tapolcai Bárdos Lajos 
Általános Iskola mindkét 
tagintézménye nagyon 
aktív. A Batsányi János 
Gimnázium és Kollégi-
umból is növekedett a 
részvétel, valamint a Szé-
chenyi István Babtista 
Technikum, Szakképző 
Iskola és Gimnázium is 
delegált versenyzőt.- tud-
tuk meg Gyarmati Zol-
tánnétól. Az általános és 
középiskolások összesen 
több mint 70 fővel in-
dultak neki a körzeti for-
dulónak, amely jelentős 
létszám mivel egyéni ver-
senyről van szó. Ez a szám 
is mutatja, hogy nagyon 
népszerű ez a sportág. Az 
indulók nagy része nem 
jár edzésre “csak” tanórán 
illetve szabadidős moz-
gásként űzi ezt a sportot. 
A továbbjutó gyerekek a 
megyei fordulón folytat-
ták a versenyzést, amely 
szintén Tapolcán került 
megrendezésre. 
A szokásos Pápai ellenfe-
leken kívül idén Sümeg-
ről is érkeztek versenyzők 
életük első tollaslabda 
versenyére és nagyon szé-
pen teljesítettek. A megyei 
forduló eredményei a to-
vábbjutó, tapolcai gyere-
kekre fókuszálva (korcso-
portonként 5 fő juthatott 
tovább):
Az első korcsoportban: 
Mezőssy Kolos játék nélkül 
jutott tovább (a csoport 
kevés indulója miatt). 
A következők jutottak 
még tovább a következő 
fordulóra, amely 2024. 
március 08-án lesz Ta-
polcán a Csermák József 
Rendezvénycsarnokban. 

Ott három vármegye 
(Győr-Moson-Sopron, 
Komárom-Esztergom és 
Veszprém) legjobbjai mé-
rettetik meg magukat. Cél 
az országos döntőbe jutás 
lesz:
korcsoportos fiú:
1. Kóródi Álmos (Bárdos)
2. Káldy Rajmund (Batsá-
nyi)
3. Csoma Lionel (Batsányi)
4. Puskás Máté (Batsányi)
5. Pék Koppány (Batsányi)
 korcsoportos lány:
1. Hatos Petra (Batsányi)
2. Samu Gréta (Batsányi)
 III. korcsoportos fiú:
5. Szőcze Bálint (Batsányi)
 III. korcsoportos lány:
4. Nyárondi Sára (Bárdos)
5. Mezőssy Júlia (Batsányi)
 korcsoportos fiú:
1. Horváth Bence (Bárdos)
2. Bogdán Simon (Bárdos)

3. Varró Sándor (Bárdos)
4. Farkas Milán Kevin 
(Bárdos)
 korcsoportos lány:
1. Szalai Dóra (Bárdos)
 korcsoportos fiú:
1. Orbán Csanád (Batsá-
nyi Gimn.)
2. Horváth Dávid (Batsá-
nyi Gimn.)
3. (Batsányi Gimn.)
 korcsoportos lány:
1. Bakler Zita (Batsányi 
Gimn.)
2. Orbán Csenge (Batsányi 
Gimn.)
3. Virág Lilla (Batsányi 
Gimn.)
 korcsoportos fiú:
1. Szántó Bálint (Batsányi 
Gimn.)
2. Pimper Kristóf (Sziszi)

Megyei verseny Tapolcán

Három vármegye diák versenyzői tollasoztak Fotó: h.f.

Márciusban két alkalom-
mal is futásra invitálják a 
Tapolcai Trappolók a ki-
lométerek szerelmeseit.

Először egy 6 órás hivata-
los OB futamot szervez-
nek, ahova a hazai futó-
élet krémjét várják és akár 
országos csúcsok túlszár-
nyalására is sor kerülhet. 
A másik rendezvény lé-
nyege, célja inkább  a futás 
népszerűsítése, megsze-
rettetése a fiatalabb gene-
rációkkal, ennek a „Nyu-
szi Futam” nevet adták.
Szóval márciusban is lesz 
alkalom felhúzni a „nyúl-
cipőt” és gyűrni a kilo-
métereket. Regisztrálni a  
Trappolók szociális felü-
letein lehet.

Trappolós programok márciusban

Szépen szerepeltek a döntőben a tapolcai fiúk Fotó: h.f.

Az évek alatt
kialakult egy jó
közösség,
amelyet13
város közel
100 versenyzője
hozott létre

Az általános- és
középiskolák
összesen több,
mint 70 fővel
vettek részt. Ez 
egy jelentős
létszám
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Február 8-án vidám prog-
ram tette színessé a Ta-
polcai Kertvárosi Óvoda 
Hársfa Tagintézménye 
óvodásainak napját. Reg-
geltől délutánig farsangi 
bál zajlott az intézmény-
ben. 

- Az egésznapos farsangi 
forgatag, sok vidámságával, 
örömével mosolyt varázsolt 
minden kisgyermek szí-
vébe, arcára- tájékoztatta 
a Tapolcai Médiát az óvo-

da vezetője, Vargáné Csóri 
Márta.  - Kicsik és nagyok 
már hetek óta hangulatos 
dekorációval, az alkalom-
hoz illő versekkel, dalokkal 
készültek az ovis farsangra. 
A gyermekek már reggel, 
érkezéskor magukra ölthet-
ték jelmezeiket. Volt köztük 
páva, vadász, cica, csokolá-
dé, robot, menyasszony és 
mindenféle mesehős, szu-
perhős is, akiknek a bőrébe 
mindig szívesen bújnak az 
apróságok. Ugyanakkor az 

óvoda dolgozóinak mas-
karái is vidámságra adtak 
okot. A jelenlévők hangos-
kodással, zenével, rigmu-
sokkal igyekeztek elűzni a 
telet, táncolhattak, zajong-
hattak szüleikkel együtt 
a gyerekek. Az óvónénik 
vidám játékokkal, például 
lufitáncoltatással, székfog-
lalóval tették még színe-
sebbé a hangulatot, közben 
mindenki megkóstolhatta 
a szülők-nagyszülők finom 
süteményeit, gyümölcseit. 
A mulatság délután is foly-
tatódott. Az óvoda speciali-
tása a mozgás-és egészséges 
életmódra nevelés, ezért a 
februári egészségnap kere-
tében farsangi táncházba 
várták a csemetéket és szü-
leiket- mondta el Vargáné 
Csóri Márta. Hozzátette, hí-
vásuknak sokan tettek eleget 
és örömmel kapcsolódtak 
be a jó hangulatú éneklés-
be, mozgásba, ami jó, hiszen 
ezen alkalmak is erősítik az 
óvoda és a családok kapcso-
latát. Fotó: helyszíni

Vidám farsang a Hársfa óvodában

A szülőkkel, óvónénikkel együtt minden jobb

Az 1934. február 14-én született Schmidt József. A nyu-
galmazott gyémántdiplomás bányamérnök a nyolc-
vanas évektől él Tapolcán. 65 évig dolgozott a hazai és 
nemzetközi bányászat szolgálatában. 90. születésnapján 
köszöntötte őt Dobó Zoltán, polgármester az ünnepelt 
Móricz Zsigmond utcai lakásában                                                Fotó:tl




